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Protokół nr XIII/1/07 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 6 listopada 2007r. 

 

W sesji udział wzięło 11-tu radnych Rady Gminy. Na sesję nie przybyli i nie 

usprawiedliwili swojej nieobecności radni: Andrzej Baj, Stanisław Grzywna, Feliks 

Joniec i  Stanisław Kubis. 

Obradom przewodniczył Jerzy Gdański – Przewodniczący Rady Gminy. 

Protokołowała Janina Rydzik – inspektor ds. obsługi Rady Gminy.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 9-tej. Przewodniczący obrad na wstępie przywitał 

przybyłych na sesję: Wójta Gminy mgr Jacka Chmurę, Radnych Rady Gminy, 

delegatów do Podkarpackiej Izby Rolniczej Panów Zdzisława Wikierę oraz 

Kazimierza Matuszka. Przywitał również sołtysów z terenu gminy, kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych i wszystkich przybyłych na sesję. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 11-tu radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może podejmować prawomocne 

decyzje. Ponieważ radni rady gminy nie zgłosili uwag do protokołu z poprzedniej 

sesji,  poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Wszyscy radni obecni na sesji (11) 

głosowali za przyjęciem protokołu z sesji, która odbyła się 27 września br. 

Przystąpiono do przyjęcia porządku obrad. Przewodniczący obrad zgłosił swój 

wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt 12-ty o treści: „12. Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/186/94 z dnia 9 lutego 1994r.  

w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej przy Urzędzie Gminy w 

Grodzisku Dolnym.” Nie zgłoszono innych wniosków. Za przyjęciem wniosku 

zgłoszonego przez Przewodniczącego obrad głosowało 11-tu radnych (wszyscy 

obecni na sesji). 

Po wprowadzeniu zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  

    z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

3. Zapytania i interpelacje. 

4. Ocena działalności publicznych i niepublicznych zakładów ochrony zdrowia. 

5. Zapoznanie się z sytuacją w rolnictwie.  

6. Analiza budżetu gminy za 3 kwartały br. 

7. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na rok bieżący. 

8. Ustalenie wstępnych założeń do projektu budżetu gminy na 2008r. 

9. Gospodarka mieniem komunalnym. 

10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr L/270/06 w sprawie wypłaty  

     ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP uczestniczących w działaniach  

     ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową 

     Straż Pożarną. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia międzygminnego  
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     z Gminą Leżajsk. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/186/94 z dnia  

      9 lutego 1994r. w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej  

      przy Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym.” 

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 

14. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1 Przewodniczący obrad stwierdził, że punkt 1 uważa za zrealizowany. 

Ad. 2 Wójt Gminy przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 3 Zapytania i interpelacje. 

Radni nie zgłosili żadnych zapytań czy interpelacji. 

Ad. 5 Zapoznanie się z sytuacją w rolnictwie. 

Wójt Gminy we wprowadzeniu do tematu sytuacji w rolnictwie na terenie tut. 

gminy, szczególną uwagę zwrócił na sprawę scalenia gruntów w Grodzisku 

Górnym. Powiedział, że w dniu 25 października br. N S A uchylił decyzję o 

scaleniu w całości i przekazał ją do ponownego rozpatrzenia Starostwu 

Powiatowemu w Leżajsku. W uzasadnieniu wyroku podano, że część wniosków  

o przeprowadzenie scalenia podpisane było przez osoby już nie żyjące. 

Inspektor Kazimierz Stopyra przedstawił informację o aktualnej sytuacji w 

rolnictwie na terenie gminy – w załączeniu do protokołu. 

Radna Teresa Gałusza poruszyła sprawę niedotrzymywania terminów płatności 

należności za owoce i warzywa,  zagwarantowanych w umowach z rolnikami - 

przez ZPOW Poltino w Leżajsku. Urząd Gminy powinien wystosować pismo w tej 

sprawie. 

Pan Kazimierz Matuszek – delegat do Podkarpackiej Izby Rolniczej przedstawił 

informację o bieżącej  działalności Podkarpackiej Izby Rolniczej. 

Wójt Gminy powiedział o ograniczonych kompetencjach Izby Rolniczej – ze 

względu na jej prawne umocowanie. Środki finansowe (9 tys. zł) płacone przez 

gminę, jako obowiązkowa składka na utrzymanie Izby Rolniczej, mogłyby być 

wykorzystane bardziej racjonalnie np. na realną pomoc rolnikom w postaci 

doradztwa, pomocy w sporządzaniu wniosków, pośrednictwa w rynku zbytu. 

Poinformował, że Izba Rolnicza ma interweniować w sprawie scalenia w 

Grodzisku Górnym. 

Przewodniczący obrad udzielił głosu Panu Andrzejowi Kędziorze, który w imieniu 

grupy rolników zgłosił problemy z przewozem buraków przez drogę gminną w 

Grodzisku Nowym. Powiedział, że mieszkańcy Grodziska Nowego ostro 

protestują, jeżeli buraki są przewożone ciągnikami o tonażu przekraczającym 3 

tony. W tej sprawie interweniowała policja, a przecież buraki muszą być zebrane i 

przewiezione na miejsce składowania. Przewóz buraków odbywa się ciągnikami 

rolniczymi, o niewielkim przekroczeniu tonażu i odbywa się tylko w sezonie 

zbioru. Albo się powinno budowa solidne drogi, albo nie budować dróg o słabych 
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nawierzchniach, bo to stwarza tylko problemy, a ciągniki rolnicze mogą przejechać 

po drodze nie utwardzonej. 

Wójt Gminy, odpowiadając Panu Andrzejowi Kędziora powiedział, że stanowisko 

części mieszkańców Grodziska Nowego nie koniecznie jest takie samo jak władz 

gminy czy Rady Gminy. Na jednym z zebrań wiejskich w Grodzisku Nowym 

przyjęto stanowisko, że po tej drodze mogą przejeżdżać ciągniki o tonażu do 5 ton i 

należy respektować te ustalenia. Rolnicy powinni informować władze gminy o 

terminach przewozu buraków sprzętem powyżej 3 ton, a nie przekraczającym 5 

ton. 

Pan Andrzej Kędziora: „Widzę, że nasza gmina będzie się cofała w rozwoju, jeżeli 

będą takie ograniczenia. Gmina Grodzisko jest gminą rolniczą, a nie przemysłową, 

takie traktowanie rolnika jest nie do pomyślenia. Trudno nastawiać się na rozwój 

gospodarstw rolnych przy takich problemach.” 

Wójt Gminy – Będąc Wójtem Gminy muszę dbać o interesy wszystkich 

mieszkańców gminy. W tym miesiącu odbędzie się zebranie wiejskie w Grodzisku 

Nowym i producenci buraków mogą w nim wziąć udział. Będą mieli możliwość 

negocjowania wyższych dopuszczalnych tonaży. 

Sołtys Jan Bielecki – mieszkańcy Grodziska Nowego twierdzą, że wnosili udziały 

w koszty budowy drogi, tak samo jak Spółdzielnie Produkcyjne z Grodziska Dolne 

i Dębna, i dlatego mają prawo protestować, jeżeli ktoś niszczy nawierzchnię. 

Trzeba sprawdzić, w jakiej wysokości udziały wnosili mieszkańcy Grodziska 

Nowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański – faktem jest, że rolnicy muszą 

wywieźć płody rolne z uprawianego pola. Jeżeli będzie taka potrzeba to Wójt 

Gminy będzie wydawał indywidualne zezwolenia dla ponadnormatywnego 

transportu. Drogi są dla wszystkich, nie tylko dla samochodów osobowych. 

Andrzej Kędziora – ograniczenie tonażu powinno dotyczyć głównie wczesnej 

wiosny, kiedy grunt jest rozmiękły. 

Radny Zbigniew Rydzik zapytał: Kto ustalił takie ograniczenia, że na drodze 

gminnej nie powinno się jeździć sprzętem powyżej 3 ton? 

Andrzej Kędziera – większość mostów na terenie gminy ma niski tonaż, ale jakoś 

duże tiry przewożą węgiel i materiały budowlane, czy drzewo. Nikt na to nie 

zwraca uwagi, bo jest to potrzebne do normalnego funkcjonowania gminy. Nikt nie 

zgłasza tego do policji, a to też są przekroczenia. 

Rolnik Pan Edward Wojnar – cena buraka jest bardzo niska, a koszty uprawy ciągle 

rosną. Również koszty transportu  podrażają koszty uprawy. Najlepiej by było 

gdyby samochody ciężarowe mogły wjeżdżać na pole i żeby odbierały buraki 

bezpośrednio z pola uprawy. Unia chce wykupić od rolników limity upraw 

buraków po korzystnej cenie i rolnicy muszą podjąć decyzję co dalej będą 

uprawiać. 
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Radna Teresa Gałusza – do Grodziskiego Młyna przyjeżdżają tiry z pszenicą i 

okoliczni mieszkańcy nie protestują. To co się dzieje w Grodzisku Nowym jest 

działaniem czysto złośliwym. 

W podsumowaniu tematu zgłoszonego przez producentów buraków Wójt Gminy 

powiedział, że tego problemu nie da się rozstrzygnąć w czasie dzisiejszej sesji. 

Trzeba uwzględniać racje obydwu stron: rolników, którzy chcą zebrać buraki i 

okolicznych mieszkańców, którzy chcą uchronić przed zniszczeniem drogę do ich 

zabudowań. Na zebraniu wiejskim w Grodzisku Nowym ten temat będzie poddany 

pod dyskusję. 

Ad. 4 Ocena działalności publicznych i niepublicznych zakładów ochrony 

zdrowia. 

Przewodniczący obrad powitał przybyłych na sesję kierowników nzoz-ów 

działających na terenie gminy: Pana dr Aleksandra Skarbę reprezentującego NZOZ 

„Centrum Zdrowia” i Pana dr Stanisława Pielę reprezentującego NZOZ „Zdrowie” 

i udzielił im głosu.  

Dr Stanisław Piela powiedział, że NZOZ Zdrowie prowadzi działalność już od 7 

lat. Obejmuje swoją opieką 3 tys. osób. Plany na przyszłość to: termomodernizacja 

obiektu, zagospodarowanie terenu obok obiektu, w tym remont nawierzchni drogi 

dojazdowej i parkingu, zagospodarowanie terenu parku. 

Dr Aleksander Skarba w skrócie omówił działalność NZOZ-u Centrum Zdrowia” 

za ostatni rok. Przedstawił statystykę przyjęć pacjentów, zleconych badań i 

wydanych skierowań. Wspomniał o organizowanych tzw. białych sobotach, w 

czasie których pacjenci mogli skorzystać z porad lekarzy specjalistów. 

Radny Józef Mścisz zapytał dr Pielę o dalsze plany funkcjonowania Punktu 

Lekarskiego w Chodaczowie. 

Dr Stanisław Piela powiedział, że Punkt Lekarski w Chodaczowie funkcjonuje od 

1991r. Rocznie przyjmuje ok. 1 tys. pacjentów. Obecnie pacjenci są przyjmowani 

w czasie 3-ch dni w tygodniu; 4-5 osób dziennie. Są dwa problemy z tym Punktem: 

1) brak apteki, 2) konieczność dostosowania do prawnych wymogów 

obowiązujących przychodnie lekarskie. Aby ten obiekt mógł dalej służyć 

mieszkańcom, musi być przeprowadzona jego modernizacja. Jeżeli Urząd Gminy 

zdecyduje o przeznaczeniu środków na modernizację, to dr Piela zadeklarował 

dalszą pracę w tym obiekcie. Zaznaczył jednak, że obiekt nie jest rozwojowy, może 

trwać w tym wymiarze. Plan dostosowawczy przewiduje zakończenie prac 

modernizacyjnych do końca 2008r. i to zostało zaakceptowane przez Sanepid. Po 

tym terminie bez modernizacji nie będzie mógł funkcjonować. Wójt Gminy 

zapoznał obecnych na sesji z zakresem robót koniecznych do wykonania w 

pomieszczeniach Punktu Lekarskiego zgodnie z rozporządzeniem Ministra 

Zdrowia. Zaznaczył, że dodatkowo trzeba wymienić stolarkę okienną i drzwiową 

oraz dokonać wymiany podłóg. 
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Wójt Gminy zdał relację ze spotkania z Radą Sołecką sołectwa Chodaczów, w 

czasie którego omawiany był temat dalszego funkcjonowania Punktu Lekarskiego. 

Rada Sołecka nie widzi niezbędnej potrzeby funkcjonowania tego Punktu. 

Dr Piela zadeklarował, że jeżeli obiekt zostanie zmodernizowany zgodnie z 

wymogami rozporządzenia Min. Zdrowia, to on nie ograniczy na przyszłość czasu 

przyjęć pacjentów. 

Nie zarejestrowano więcej zgłoszeń do dyskusji. 

Ad. 6 Analiza budżetu gminy za 3 kwartały br. 

P.o. Skarbnika Gminy mgr inż. Andrzej Rydzik przedstawił informację o realizacji 

budżetu gminy za 3 kwartały br.  

W dyskusji nad przedstawioną informacja głos zabrali: 

Radny Stanisław Ryfa powiedział, że w informacji była mowa o kwocie 200 tys. zł 

zabezpieczonych na wykonanie dokumentacji kanalizacji w miejscowościach 

Laszczyny, Chodaczów i Grodzisko Nowe i części Chałupek Dębniańskich. 

Jeżeli gmina Leżajsk wycofuje się z podpisanego porozumienia w sprawie 

wykonania przez tut. gminę dokumentacji dla części wsi Chalupki Dębnianskie, to 

jak wygląda sprawa sfinansowania tej części dokumentacji.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że przed podpisaniem porozumienia, gmina Leżajsk musi 

zawrzeć umowę z Geokartem, czyli firmą wykonującą dokumentację, w sprawie 

sfinansowania dokumentacji z terenu Chałupek Dębniańskich. 

Nie zarejestrowano innych zgłoszeń do dyskusji. Wszyscy radni Rady Gminy 

obecni na sesji głosowali za przyjęciem informacji o realizacji budżetu gminy za  

3 kwartały br. 

Ad. 7 Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na rok bieżący. 

P.o. Skarbnika Gminy Andrzej Rydzik przedstawił projekt uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący i dokonał omówienia 

poszczególnych, proponowanych zmian. Zaznaczył, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wszystkich komisji stałych Rady Gminy i uzyskał pozytywną 

opinię. Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący obrad poddał 

powyższy projekt uchwały pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały nr XIII/76/07  

o treści jak załącznik do protokołu głosowali wszyscy radni obecni na sesji (11-tu).  

Ad. 8 Ustalenie wstępnych założeń do projektu budżetu gminy na 2008r. 

Wójt Gminy przedstawił wstępne założenia do projektu budżetu gminy na 2008r. 

Wśród ważniejszych zadań inwestycyjnych planowanych do zrealizowania w 

całości lub części w 2008r. wymienił następujące: 

1) modernizacja budynku remizy OSP w Grodzisku „Miasteczku” – inwestycja 

planowana do realizacji na lata 2008-2009, 

2) wymiana dachu na Szkole Podstawowej w Grodzisku Górnym 

3) na przyszły rok planowana jest termomodernizacja co najmniej 2-ch budynków 

użyteczności publicznej tj. budynku wiejskiego w Grodzisku Nowym i remizy OSP 

w Chodaczowie, 
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4) ok. 150 tys. zł planuje się przeznaczyć na rozbudowę i modernizację budynku 

Urzędu Gminy, 

5) jeżeli będą uruchomione środki unijne i będzie zgoda zebrania wiejskiego to  

zostanie wykonana modernizacja remizy w Laszczynach pod potrzeby Warsztatów 

Terapii Zajęciowej, 

6) wykonana zostanie modernizacja Ośrodka Kultury, 

7) jeżeli zostanie uruchomiony program unijny – to ruszy budowa kanalizacji m-ci 

Grodzisko Nowe, Chodaczów, Laszczyny. W takim przypadku trzeba będzie 

zaciągnąć pożyczkę preferencyjną w WFOŚ na zabezpieczenie środków własnych. 

8) aktualnie nie ma dofinansowania budowy chodników, jeżeli się to zmieni to 

brane są pod uwagę dwa odcinki: Grodzisko Dolne – w stronę Czystego i 

Grodzisko Górne – za mostem. O tym, który odcinek zostanie wybrany, decydować 

będzie liczba dzieci dochodzących tą drogą do szkoły.  

9) na remonty dróg planuje się przeznaczyć 250 tys. zł, 120 tys. zł na utwardzenie 

nawierzchni tzw. Pastewnika w Grodzisku Dolnym, 

10) na modernizację i rozbudowę stadionu w Grodzisku Górnym planuje się 

przeznaczyć 750 tys. zł (kwota ta dotyczy budynku na stadionie), 

11) jeżeli uda się pozyskać środki zewnętrzne, to zostanie wykonane kilka boisk na 

terenie gminy. 

Jeżeli któreś z planowanych zadań nie uzyska dofinansowania z zewnątrz, to 

zabezpieczone na to zadanie środki własne będą przeznaczone na inne zadanie. 

W dyskusji nad wstępnymi założeniami do budżetu gminy na 2008r. głos zabrali: 

Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym Maria Majkut zapytała: Czy na 

pewno w przyszłym roku będzie wykonana wymiana dachu na Szkole w Grodzisku 

Górnym? 

Wójt Gminy odpowiedział, że na pewno będzie to zrobione, zadanie to traktowane 

jest jako priorytetowe. 

Wójt Gminy powiedział, że w przyszłym tygodniu odbędzie się zebranie wiejskie 

w Chodaczowie. Jeżeli będzie duże parcie na utrzymanie Punktu Lekarskiego w tej 

miejscowości, to środki na termomodernizację trzeba będzie przeznaczyć na 

dostosowanie pomieszczeń zajmowanych przez Punkt Lekarski do wymogów 

zawartych w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia.  

Projekt budżetu będzie przedłożony komisjom Rady Gminy i komisje będą mogły 

opracować swoje wnioski do projektu budżetu zgodnie z przyjętą procedurą 

uchwalania budżetu gminy. W pracy nad projektem budżetu na 2008r. W swojej 

pracy nad projektem budżetu komisje powinny uwzględnić zapisy Planu Rozwoju 

Gminy. 

Sołtys Jan Bielecki – zapytał: Jaki odcinek drogi Pastewnik będzie realizowany i 

jaką technologią? 

Zastępca Wójta Gminy przedstawił kosztorys robót : całość 250 tys. zł, z tego ze 

środków własnych 120 tys. zł. Zakres prac remontowych: na całej długości drogi tj. 

od Grodziska Dolnego do drogi powiatowej Grodzisko Nowe – Chodaczów 
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wyrównana zostanie nawierzchnia, położony zostanie kamień i wykonane będzie 

obrowowanie.  

Wójt Gminy- w przyszłym roku planuje się zabezpieczyć jakieś środki na poprawę 

oświetlenia drogowego. Zwrócił się do radnych i sołtysów o rozeznanie potrzeb w 

tym zakresie i zgłoszenie do Zastępcy Wójta. 

Radny Jerzy Gdański – w Zespole Szkół w Grodzisku Dolnym konieczna jest 

wymiana instalacji c.o. i instalacji elektrycznej oraz wykonanie drogi „za szkołą”. 

Wójt Gminy – w budżecie roku przyszłego trudno będzie znaleźć środki na 

wymianę instalacji. Droga „za szkołą” jest przewidziana do realizacji. 

Radny Jerzy Gdański zadał pytanie: Co z komasacją Grodziska Dolnego? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Cały czas myśli o tym zadaniu, ale przy takich 

problemach z Grodziskiem Górnym woli być ostrożny. Jeżeli pojawi się możliwość 

sfinansowania scalenia w 100% ze środków dotacji celowej, to można będzie 

ewentualnie rozpocząć procedurę. 

Pani Anna Bielecka – dyrektor Szkoły Podstawowej w Chodaczowie zgłosiła 

konieczność wymiany wszystkich okien w szkole, docieplenia budynku i 

wykonania ogrodzenia wokół szkoły. 

Wójt Gminy – dokumentacja na termomodernizację m.in. tej szkoły jest wykonana 

Jeżeli będzie uruchomiony program na kompleksową termomodernizację 

budynków użyteczności publicznej to Szkoła w Chodaczowie będzie 

uwzględniona.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański przekazał apel Kierownika Rewiru 

Dzielnicowych o umieszczanie na budynkach mieszkalnych nr domów. Za brak 

takiego nr-u można otrzymać karę. 

Nie zarejestrowano innych zgłoszeń na listę mówców. Przewodniczący obrad 

zakończył dyskusję nad projektem budżetu gminy na 2008r. 

Ad. 9 Gospodarka mieniem komunalnym. 

Inspektor Maria Pieniążek przedstawiła projekty uchwał z zakresu gospodarki 

mieniem komunalnym. Zaznaczyła, że projekty uchwał uzyskały pozytywne opinie 

wszystkich komisji stałych Rady Gminy. Przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie projekty uchwał: 

1) w sprawie nieodpłatnego przejęcia (darowizny) nieruchomości gruntowej 

położonej w Grodzisku Dolnym od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 

Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie. W głosowaniu wzięło udział 9-ciu 

radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 9-ciu radnych. Uchwała nr XIII/77/07 

stanowi załącznik do protokołu. 

2) projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w 

Grodzisku Dolnym. W głosowaniu wzięło udział 9-ciu radnych. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 9-ciu radnych. Uchwała nr XIII/78/07 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr L/270/06 w sprawie wypłaty  

     ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP uczestniczących w działaniach  
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     ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową 

     Straż Pożarną. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Wyjaśnił, że po zmianie przepisów organem kompetentnym do decydowania  

w  sprawie wypłaty ekwiwalentu strażakom jest Wójt Gminy, a nie Rada Gminy. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. W głosowaniu wzięło udział 10-ciu radnych. 

Wszyscy radni obecni na sesji (10) opowiedzieli się za przyjęciem uchwały  

nr XIII/80/07 – jak załącznik do protokołu. 

Ad. 11 Przyjęcie uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia 

międzygminnego z Gminą Leżajsk. 

 

Zastępca Wójta Gminy przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Przypomniał w skrócie treść porozumienia zawartego rok temu z gminą Leżajsk. 

Wójt Gminy. Aktualnie gmina Leżajsk wycofuje się z postanowień porozumienia 

dot. realizacji dokumentacji projektowej na kanalizację części wsi Chałupki 

Dębniańskie i proponuje jego rozwiązanie. 

Wójt Gminy powiedział, że gmina Leżajsk zachowała się nie „fair” wycofując się z 

ustaleń objętych porozumieniem po roku od jego zawarcia. Trzeba będzie zmieniać 

granice aglomeracji. Dobrze, że stało się to przed terminem składania wniosków o 

dofinansowanie kanalizacji. 

Wójt zadeklarował, że nie podpisze porozumienia, jeżeli nie zostanie przez gminę 

Leżajsk podpisana umowa z Geokartem w spr. sfinansowania wykonanej już 

dokumentacji na kanalizację części Chałupek Dębniańskich, będącej przedmiotem 

porozumienia z 16 października 2006r. 

Radny Zbigniew Rydzik – od dawna współpraca z gminą Leżajsk nie układała się 

pomyślnie, jest na to parę wcześniejszych przykładów. 

Nie zarejestrowano więcej zgłoszeń do zabrania głosu. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozwiązania porozumienia międzygminnego z dnia 16 października 2006r. 

zawartego pomiędzy Gminą Leżajsk a Gminą Grodzisko Dolne w sprawie 

powierzenia gminie Grodzisko Dolne zadania publicznego polegającego na 

opracowaniu dokumentacji projektowej sieci kanalizacji sanitarnej dla części 

miejscowości Chałupki Dębniańskie położonej po zachodniej stronie linii 

kolejowej. Za jej przyjęciem głosowało 10-ciu radnych (wszyscy obecni na 

sesji).Uchwała nr XIII/80/07 stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/186/94 z dnia  

      9 lutego 1994r. w sprawie utworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej  

      przy Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt powyższej uchwały. W uzasadnieniu jej 

podjęcia podał konieczność wprowadzenia poprawnej nazwy Zakładu Gospodarki 

Komunalnej przy Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym w uchwale nr 
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XXXVII/186/07 powołującej Zakład. W głosowaniu wzięło udział 10-ciu radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10-ciu radnych (wszyscy obecni na sesji). 

Uchwała nr XIII/81/07 stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 13 Sprawy różne i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pisma, jakie w okresie od ostatniej sesji 

wpłynęły do Rady Gminy: 

1) Pismo Sołectwa Chodaczów w sprawie wykonania oświetlenia drogowego, 

2) Pismo Prezesa OSP w Grodzisku Górnym e sprawie modernizacji remizy OSP w 

Grodzisku Górnym 

3) Pismo P.P. Kazimierza Bechty i Genowefy Krauz w sprawie zrzeczenia się 

przez gminę spadku po Stanisławie Bartniku – na ich rzecz, 

4) Wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej przy Urzędzie Gminy w Grodzisku 

Dolnym w spr. proponowanych taryf opłat za wodę i ścieki. 

W dalszej części omawiania spraw różnych głos zabrali:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Radny Stanisław Hospod – przypomniał, że miał być postawiony przystanek 

szkolny na Zagrodach. Zapytał: Czy do Wójta Gminy dotarł wniosek w sprawie 

kasków dla strażaków ? 

Wójt Gminy odpowiedział, że podanie o kaski dla strażaków do niego nie dotarło, 

ale w najbliższym czasie będzie oceniany stan wyposażenia jednostek OSP i będzie 

się uzupełniać wyposażenie do wymaganych standardów. 

Sołtys Kazimierz Bechta zgłosił trzy sprawy: 

1) Zapytał: Czy Pan Cyburt zgłosił, że nikt nie pojawił się u niego z umową w 

sprawie kanalizacji? 

2) Trzeba usunąć krzaki na drodze „Na Marcinka” na długości ok. 200 m, 

3) Odniósł się do pisma przedstawionego przez Przewodniczącego obrad dot. 

spadku po St. Bartniku. Powiedział, że wyrok Sądu w sprawie spadku już zapadł i 

to gmina jest spadkobiercą. Zwrócił się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie podania 

o zrzeczenie się prawa do spadku przez gminę. 

Wójt Gminy powiedział, ze to Sad powinien uwzględnić zaistniałą sytuację i 

przekazać spadek właściwym osobom. Ale jeżeli wyrok Sądu dotrze do Urzędu 

Gminy, to trzeba będzie rozeznać sytuację prawną przekazania darowizny w takim 

przypadku. Poszukamy podobnych przypadków w Polsce. Lepiej być ostrożnym, 

niż narazić się na zarzut rezygnacji z własnych dochodów. 

Pani Monika Ślanda – sołtys porosiła o interwencję w sprawie oświetlenia 

drogowego, bo lampy różnie się świecą, zazwyczaj niezgodnie z przyjętymi 

ustaleniami. 



__________________________________________________________________________ 

Protokół  Nr XIII/1/07 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 6 listopada 

2007r. 

 Str. 10/10 

Radny Feliks Szklanny – trzeba koniecznie zaprosić na sesję lub zebranie wiejskie 

przedstawicieli Starostwa i wyjaśnić ludziom sprawę ze scaleniem gruntów w 

Grodzisku Górnym. 

Wójt Gminy – Starostwo w tej chwili próbuje powołać nową Radę Scaleniową  

i Pełnomocnika Starosty ds. scalenia, i chcą zakończyć sprawę scalenia w 

Grodzisku Górnym. Dotarły do nas nieformalne informacje, ze rolnicy będą mogli 

składać wnioski emerytalne w oparciu o poprzedni stan działek. W Grodzisku 

Górnym planowane jest zebranie wiejskie, na które zaproszeni będą 

przedstawiciele Starostwa, celem przybliżenia mieszkańcom sołectwa spraw 

związanych ze scaleniem. Można też zaprosić przedstawiciela Starosty na sesję 

Rady Gminy. 

Radny Stanisław Ryfa: W sołectwie prowadzona jest reelektryfikacja przez Zakład 

Energetyczny. Niestety pracownicy Zakładu nie podwieszają właściwie linek 

telekomunikacyjnych (przy drodze do Gniewczyny). 

Radna Teresa Gałusza – zgłosiła wniosek o wykonanie oświetlenia drogowego 

przy drodze „Na Góry”. 

Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała podał informację o możliwości zatrudniania 

stażystów w indywidualnych gospodarstwach rolnych. 

Ad. 14 Zakończenie XIII sesji Rady Gminy. 

 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 

15.10 ogłosił XIII sesję Rady Gminy za zamkniętą. 

 

 

Protokołowała:                                                         Przewodniczył obradom: 

 

Janina Rydzik                                                                 Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 

 


